
 

 

 

 

Препис-извлечение от Протокол № 44 

от заседание на Общински съвет,  

проведено на 25.08.2022 г. 

 

 

ОТНОСНО: Декларация за продължаване изграждането на АМ РУСЕ – ВЕЛИКО 

ТЪРНОВО  

 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 1084 

 

 

На основание чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА и Правилника за организацията и 

дейността на Великотърновски общински съвет и неговите комисии и за 

взаимодействието му с общинската администрация, Великотърновски общински 

съвет: 

 

Приема декларация за продължаване изграждането на АМ РУСЕ – 

ВЕЛИКО ТЪРНОВО. 

 

ДЕКЛАРАЦИЯ НА ВЕЛИКОТЪРНОВСКИ ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

 

Ние, общинските съветници на Община Велико Търново настояваме да 

продължи изграждането на автомагистрала Русе – Велико Търново.  

Призоваваме   Министерския съвет на Република България да предприеме 

спешно необходимите действия за възлагане предвидените изпълнителни 

процедури и дейности по изграждане на пътя в предвидените в закона срокове. 

Тази пътна артерия е част от международен коридор № 9 и има изключително 

значение както за икономическото развитие на района, така и за здравето и 

безопасността на хилядите пътуващи ежедневно в това направление граждани.   

За нас, като представители на великотърновската общественост, е  

недопустимо след положените дългогодишни усилия по проучване, подготовка, 

проектиране да бъде забавяно изграждането на този важен за страната ни 

инфраструктурен обект. 

Всеки ден съществуващият шосеен път, който е морално и технически 

остарял и не отговаря на изискванията за безопасно пътуване, създава 

предпоставки за застрашаване живота и здравето на всеки от участниците в 

движението. 

 

Уважаеми г-н министър-председател, уважаеми членове на Министерски 

съвет на Р. България,  

Настояваме спешно да бъде разгледан поставеният от нас неотложен 

проблем с изграждането на автомагистрала Русе – Велико Търново и без забава 

да бъде намерено неговото решение.  

 

 

 

ВЯРНО:      ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ 

 /М. Филипова/    ПРЕДСЕДАТЕЛ 

       ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 


